
Skrivelse gällande Kommunals uttalande till nämnden 
 
 
Vid nämndens förra sammanträde lämnade Kommunal in ett uttalande. Vi tycker att det är 
viktiga frågor man lyfter i uttalandet, både när det gäller förbättringar av arbetsmiljön samt 
eventuell kompensation till alla de viktiga medarbetare som jobbade hårt i frontlinjen av 
pandemin.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi ha en redovisning till kommande nämndsammanträde 
kring hur förvaltningen som arbetsgivare kommer att arbeta vidare med de krav som lyfts i 
Kommunals uttalande.  
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